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Onderwerp Geen grote kavets op bedrijventerrein De

Meeten 2

Betreft het een raadsvoorstet/raadsmededeting

in de cyctus?

Nee

Beteidsterrein Omgeving

Portefeuitlehouder Verbraak

Schriftelijke vraag

ln de commissievergadering van 13 aprit jt. heeft wethouder Verbraak tijdens de behandeting van

de LIS-brief 'Economische Actiepunten' het votgende aangegeven:

Wìj hebben geen grote terreinen meer die we nog voor logistieke bedrijven kunnen verkopen.

Philipsterrein is het laatste terrein woar nog grote logistieke bedrijven kunnen gaan landen en dan

zijn wij ols Roosendaa! wat grote kavels betreft gewoon uitverkocht. "

Dit zou goed nieuws zijn voor de omwonenden van bedrijventerrein De Meeten 2, waar het cottege

ontangs nog een wijziging bestemmingsplanprocedure voor een groot logistiek bedrijf was

aangegaan en weer heeft stopgezet (dit btijkt attemaal uit de Raadsmededel.ing d.d. 9 maart 2017

'Stopzetting bestemmingsplanprocedure De Meeten 2').

Namens D66 wit ik de votgende vraag stelten

Kan de wethouder bevestigen dat er [outer kteinere kavets voor bedrijven beschikbaar zutlen

worden gemaakt op De Meeten 2 - zoats votgens de eerder gewekte verwachtingen naar

omwonenden en conform de wens van D6ó - en dat de aldaar getegde asfaltwegen Kernweg en

Etementweg intact zullen btijven?

Op voorhand dank voor uw antwoord

Alex Raggers, D66



Wij beantwoorden de vraag ats votgt:

Op dinsdag 25 april 2017 heeft het college ingestemd met het bestemminsplan Majoppeveld. ln

deze herziening is het gebied De Meeten ll niet opgenomen. Het college is zich nog aan het beraden
hoe zij de bedrijfsmatige ontwikkeling van het gebied vorm wil geven. Vooralsnog blijft het huidige
bestemmingsplan van kracht en kan er conform dit bestemmingsplan worden ontwikkeld.

Hoogachtend,
Namens het college van burgemeester en wethouders,

Wethouder Economische Zaken,

b.a. Wethouder Ruimtelijke Ordening,

Toine Theunis


